
CDA Heemstede : vragenuur 18 februari 2021 
 

16 januari 2020 heb ik, om een duidelijker beeld te krijgen op punten die voor 
de afval discussie in Heemstede van belang zijn gevraagd of in het jaarverslag 

van Meerlanden de volgende punten kunnen worden opgenomen:  
 

1.Wat doet Meerlanden met ingezameld plastic uit Heemstede in 
samenwerking met Midwaste? Wordt het (via Duitsland) geëxporteerd naar 

Turkije, China, Thailand gedeeltelijk verbrand?  

 
2.Welke kosten baten afweging voor gescheiden inzamelingstrajecten zijn er 

en welke milieuwinst wordt daarmee behaald?  
 

3.Wat zijn de kosten voor Meerlanden / Heemstede voor het verwerken van 
papier / plastic en wat levert dat op, zonder bijdragen van het afvalfonds?  

 
De WH heeft toegezegd deze punten aan Meerlanden voor te leggen. In het 

jaarverslag 2019 zijn de punten niet opgenomen. Op een schriftelijke vraag 
naar aanleiding van het C stuk op de agenda, antwoordt de WH op 16 februari 

2021 dat het jaarverslag onnodig lang wordt en de gegevens beschikbaar zijn 
op de website waarstaatjegemeente.nl. 

 
De vragen 1, 2 en 3 zijn wezenlijk en zijn niet beantwoord in het jaarverslag 

en worden niet beantwoord op de website. Vanwege de urgentie in de 

afvaldiscussie herhaal ik hierbij de vragen 1,2 en 3.  
 

Oscar Boeder.   
 


